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A Méhek utcában történő aszfaltozás ma reggel érte el az Orbán Balázs utcát, amivel a
megbízó, azaz az önkormányzat befejezettnek tekintette az utcában zajló munkálatokat. Nem
így gondolják azok a lakók, akik egyelőre értetlenül nézik, miért maradt ki az aszfaltozásból, az
utca elejéből nyíló, még szintén a Méhek utcához tartozó zsákutca.

  

  

A helyiek elmondása szerint a zsákutcában lakók is megkapták az értesítőt, hogy végezzék el a
közművesítési munkálatokat, mert az aszfaltozás után tilos lesz feltörni az aszfaltszőnyeget.

  

A helyszínen tartózkodó lakók úgy tudták, reggel valaki kijött az önkormányzattól (volt, aki úgy
tudta Tikosi László érkezett, volt, aki az alpolgármesterről Benedek Árpád Csabáról beszélt) és
szólt, hogy nem kell azt a részt leaszfaltozni. Nem értik, miért maradt aszfalt nélkül az utca ezen
része, hiszen ők is adófizető lakói a városnak.
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  A helyszínen dolgozó munkások nem kívántak arról beszélni, hogy ki, milyen utasítást adottnekik, azt mondták ők azt végzik el, amit nekik mondanak és tovább az önkormányzatnálérdeklődjünk.  Tikosi László tagadta, hogy reggel a helyszínen járt volna vagy leállíttatta volna amunkálatokat, ugyanis az a rész nem is volt benne az aszfaltozási tervben. Elmondása szerintelsődleges szempont a lakók kiszolgálása volt, abban az udvarban csak cégek vannak ésegy-két család.  

  Most ez volt a tervben, de nem zárkóznak el attól sem, hogy valamikor azt is leaszfaltozzák -mondta a műszaki osztály vezetője, aki szerint egyszer tisztázni kell, hogy telekkönyvilegpontosan kinek, meddig ér a telke. Nem szeretnék senki udvarát leaszfaltozni.  Demény Gábor, a munkálatok szakmai felügyelője, aki a műszaki ellenőrzéseket végezte azemlített utcában Tikosi jelenlétében megerősítette, ő sem tudott arról, hogy az említett részt lekellett volna aszfaltozni, bár ő csak az elvégezett munkát ellenőrzi.  

  A Google térképen jól látszik, nagyjából hatvan méter hosszú szakaszról van szó.  Szabó József, az egyik lakó megjegyezte, nekik senki nem mondta, hogy ez a rész nem leszleaszfaltozva. Ők is megkapták az értesítőt, hogy végezzék el a közművesítést július közepéig,mert utána kezdődnek a munkálatok. Tudomása szerint a zsákutcában az el nem kerítettrészek telekkönyv szerint is a városhoz tartoznak, tehát közterületekről van szó. A zsákutcábannégy család lakik, és ugyanennyi cég működik külön épületekben.  

  A Méhek utcában van még egy hasonló, négy ingatlant érintő, de rövidebb zsákutca, aztleaszfaltozták végig. Az aszfaltozást végző munkások a déli órában összepakolták amunkagépeket és elindultak a következő aszfaltozás helyszínre.
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